
Sammanträdesprotokoll 1 (24) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Plats och tid Nygatan 8, Emmaboda Folkets Hus, 2024-04-29, kl. 18:00 – 19:59 

 

Beslutande Se närvaroförteckning 

 

Övriga deltagande Anders Svensson, kommunchef 

 Katarina Bondesson, chefsekonom 

 Susanna Engelholm, kanslichef 

 Henrik Andersson, IT-chef 

 

Utses att justera Jenny Rydberg (C) 

 Stefan Marcelius (SD)  

 

Justering Emmaboda kommunhus, 2024-05-07 kl. 16:00  

 

 
Underskrifter sekreterare 

§ 61 - § 72 

  

 Shahram Behrouz 
  

 ordförande 

  

 Per Adolfsson 

 
 justerare 

 

  Jenny Rydberg (C) Stefan Marcelius (SD) 
 

 

 

Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Nämnd/styrelse KF/2024-04-29 
 

Sammanträdesdatum 2024-04-29 
 

Datum för anslags 2024-05-07 Datum för anslags 2024-05-29 
uppsättande  nedtagande 

 

Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 

protokollet 

 

Underskrift  

 Christoffer Karlsson  
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Närvaroförteckning 
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Innehållsförteckning 

 

§ 61  Kommunrevisorerna informerar 

 

§ 62  Äskande om utökat kostnadsram för nybyggnation av solgläntans förskola i 

Eriksmåla 

 

§ 63  Yttrande - Motion - Gula Magasinet 

 

§ 64  Yttrande - Medborgarförslag - Emmabodabygdens framtidsförening ta över 

Neikters Magasin 

 

§ 65  Ändrad hantering för digital signering 

 

§ 66  Julsamkväm för kommunfullmäktige/Julfika för nämnder 

 

§ 67  Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun - Reglemente 

 

§ 68  Försäljning av fastighet - EBA 

 

§ 69  Inkomna motioner och medborgarförslag 

 

§ 70  Länsstyrelsen Kalmar län ny sammanräkning för kommunfullmäktige 

 

§ 71  Avsägelse av kommunala uppdrag 

 

§ 72 Kommunala val 
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§ 61 

Kommunrevisorerna informerar 

 

Kent Eriksson, revisor, förser kommunfullmäktige med information om revisorernas pågående 

arbete samt deras plan för kommande besök i kommunens nämnder och styrelser.  

 
___ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 

att  med kännedom notera att kommunfullmäktige har tagit del av informationen 

___ 
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§ 62 

Äskande om utökat kostnadsram för nybyggnation av solgläntans förskola i Eriksmåla 

 

Bakgrund 

Tekniska kontoret har fått i uppgift av Kommunfullmäktige att bygga en ny förskola i Eriksmåla 

med en budget på 7 980 000 kronor.  

 

Aktuellt 

Tekniska kontoret har omarbetat förskolan för att göra kostnadsbesparingar. Kapaciteten har gått 

från 27 barn till 21 barn och lokalytan har därmed minskats med 40 kvm. 

Förändringar har gjorts gällande byggteknik, utemiljö och utrustning för att skära ned på 

kostnaderna. Men oaktat allt detta måste budgeten anpassas efter det nya prisläget och de anbud 

som inkommit.  

 

Vinnande anbud i första upphandlingen hade en kostnad på 37 500 kr per kvm och i vinnande 

anbud i andra upphandlingen ligger på 28 400 kr per kvm. Däremot går inte dessa priser jämföras 

rakt av då som tidigare redovisat är större förändringar, främst på utemiljön som reducerats 

markant i upphandling nr 2. 

 

Ekonomi 

Nybyggnation   8 200 000:- 

Byggherrekostnader      1 500 000:- 

Anslutningsavgifter      150 000:- 

Ospecificerat      450 000:- 

Total budget: 10 300 000:-  

 

Ärendets beredning 

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-04-23. 

 

Beslutsunderlag 

• KF 2020-04-27 § 36 Ändring av investering gällande Solgläntan 

• KF 2021-06-21 § 77 Nybygge – Solgläntans förskola i Eriksmåla 

• KS 2023-01-10 § 29 Äskande om utökad investeringsbudget – Solgläntans förskola Eriksmåla 

• Tjänsteskrivelse – Solgläntans budget 20024-04-22 

• Ritning – Nya Solgläntan Eriksmåla 

____  

 

Yrkande 

Jon Frööjdh (SD), Johan Jonsson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Frida Larsson 

(S), Annika Karlsson (S), Bo Sunesson (C) och Stefan Marcelius (SD) yrkar bifall till 

kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 

____ 
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Kommunfullmäktige 2024-04-29 

 

Yrkanden 

Johan Jonsson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Stig-Ove Andersson (S) och Jon 

Frööjdh (SD), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

____ 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att kostnadsramen för nybyggnation av Solgläntans förskola i Eriksmåla utökas till  

10 300 000 kronor 

 

att paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

____ 
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 KS/2020:440 

§ 63 

Yttrande - Motion - Gula Magasinet 

 

Bakgrund 

Miljöpartiet de Gröna inkom med en motion med förslag om vad Gula Magasinet skulle kunna 

innehålla för verksamheter 2020-11-23.  

Motionen expedierades över till teknik- och fritidsnämnden för yttrande som menade att då det 

förelåg ett rivningslov för Gula Magasinet var Miljöpartiets förslag till beslut inte aktuellt. 

 

Beslutsgång i ärendet  

Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2021-12-16 § 111  

att då det föreligger rivningslov för Gula Magasinet avslå motionen – Gula Magasinet och ta 

det som sitt eget 

att då det föreligger rivningslov för Gula Magasinet föreslå kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att avslå Motionen – Gula Magasinet samt anse den besvarad. 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-08 § 29 

att avslå Motionen Gula magasinet 

att anse motionen som besvarad 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2022-02-28 § 22 

att återremittera ärendet för att invänta den rättsliga hanteringen i ärendet gällande pågående 

överklagande av rivningslov. 

____  

 

Yttrande  

Då rivningslovet vunnit laga kraft samt att rivningen är genomförd gällande Neikters Magasin 

(Gula Magasinet) är förslagsställarens förslag till beslut inte aktuellt. 

 

Ärendets beredning 

Fastighetschef Hugo Kjellin har handlagt ärendet. 

Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 

 

Beslutsunderlag 

• TFN 2024-02-29 § 18 Yttrande – Motion – Gula Magasinet 

• Motion – Gula Magasinet 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
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att ärendet läggs ned då rivningslov vunnit laga kraft och rivningen av Neikters Magasin  

(Gula Magasinet) är genomförd 

 

att anse motion besvarad. 

____  
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 KS/2021:83 

§ 64 

Yttrande - Medborgarförslag - Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters 

Magasin 

 

Bakgrund 

Medborgarförslag inkom med ett förslag om att den nybildade föreningen Emmabodabygdens 

framtidsförening får ta över Neikters Magasin för att använda som ny, positiv mötesplats i 

kommunen.  

 

Beslutsgång i ärendet 

Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2021-12-16 § 110  

att då det föreligger rivningslov för Neikters magasin avslå medborgarförslaget – Emmaboda 

framtidsförening ta över Neikters Magasin samt anse medborgarförslaget som besvarat. 

att föreslå KS föreslå KF att då det föreligger rivningslov för Neikters magasin avslå 

medborgarförslaget – Emmaboda framtidsförening ta över Neikters Magasin samt anse 

medborgarförslaget som besvarat. 

 

Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-08 § 24 

att  återremittera ärendet till teknik- och fritidsnämnden för att invänta den rättliga hanteringen 

i ärendet gällande rivningslov. 

 

Yttrande 

Då rivningslovet vunnit laga kraft samt att rivningen är genomförd gällande Neikters magasin 

(Gula Magasinet) är förslagsställarens förslag till beslut inte aktuellt.  

 

Ärendets beredning 

Fastighetschef Hugo Kjellin har handlagt ärendet. 

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26.  

 

Beslutsunderlag 

• Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters Magasin 

• Yttrande – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters magasin – 2021-08-20 

• TFN 2021-12-06 § 110 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtids-

förening ta över Neikters Magasin 

• KS 2022-02-08 § 24 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta 

över Neikters Magasin 

• Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters Magasin 

• TFN 2024-02-29 § 17 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygden framtidsförening 

ta över Neikters Magasin 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige  
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 

att ärendet läggs ned då rivningslov vunnit laga kraft och rivningen av Neikters Magasin (Gula 

Magasinet) är genomförd 

 

att anse medborgarförslaget besvarat. 

____  
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 KS/2021:323, KS/2024:154 

§ 65 

Ändrad hantering för digital signering 

 

Bakgrund 

Den 28 februari 2022 fattade kommunfullmäktige beslut om att digital signering av 

kommunens upprättade handlingar ska göras via  kommunens centrala 

ärendehanteringssystem. 

 

Den digitala utvecklingen har sedan dess gått framåt och det finns idag andra 

program eller tjänster tillgängliga som är enklare att använda och mer 

kostnadseffektiva. De kommunala bolagen kan använda dessa program vilket man 

inte kan när signeringen går via ärendehanteringssystemet.  

 

Ärendets beredning 

Kanslichef har utrett ärendet tillsammans med kommunens webstrateg.  

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 

 

Sammanfattning 

Utifrån beslutet i kommunfullmäktige den 28 februari 2022 är Emmaboda kommun låst vid att 

använda digital signering via ärendehanteringssystemet och kan inte ta del av enklare och mer 

kostnadseffektiva nya lösningar för digital signering.  

 

Konsekvensbeskrivning 

Genom att upphäva kommunfullmäktiges beslut om att digital signering av kommunens 

upprättade handlingar ska göras via  kommunens centrala ärendehanteringssystem kan 

Emmaboda kommun använda andra program eller tjänster för digital signering som är enklare 

och mer kostnadseffektiva.  

 

Beslutsunderlag 

• Protokollsutdrag från KF 2022-02-28 § 23  

• Tjänsteskrivelse – Ändrad hantering för digital signering 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att  upphäva första att-satsen i kommunfullmäktiges beslut 2022-02-28 §23 om att digital 

signering ska ske via kommunens centrala ärendehanteringssystem. 

 

att digital signering av kommunens upprättade handlingar ska göras via det program eller tjänst 

som kommunledningskontoret tillhandahåller för ändamålet.  

____  
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 KS/2024:152 

§ 66 

Julsamkväm för kommunfullmäktige/Julfika för nämnder 

 

Bakgrund 

Innan 2023 utgick det inget arvode för tjänstgörande ledamöter vid kommunfullmäktige men 

ledamöter och ersättare bjöds in till julsamkväm tillsammans med koncerngrupp, pristagare, 25-

års jubilarer och media.  

 

Från och med 1 januari 2023 utgår ett halvt inläsningsarvode vid tjänstgöring i 

kommunfullmäktige.  

Det innebär att det grovt räknat utgår 390 julbord varje år. (39 ledamöter*10 möten). 

 

Flera priser har flyttats över till Emmabodadagen/Emmabodamässan.  

 

Under 2023 hanterades julsamkvämet som tidigare år. Övriga nämnder har, med något undantag, 

”julfika” vid årets sista möte  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts av kanslichef. 

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 

 

Sammanfattning 

Enligt Skatteverket förmånsbeskattas inte enklare förtäring exempelvis kaffe, te, smörgås eller  

en bulle.  
En måltid som lunch eller middag ses inte som en personalvårdsförmån och ska därför 

förmånsbeskattas. 

 

Eftersom arvodesreglementet har ändrats och det numera utgår arvode för kommunfullmäktige 

samtidigt som det är få priser kvar som delas ut vid detta tillfälle bör även kommunfullmäktiges 

julsamkväm förändras. Nämndernas ”julfika” bör också förhålla sig till Skatteverkets regler för 

enklare förtäring.  

 

Konsekvensbeskrivning 

Julsamkvämet uppfattas av många som ett trevligt inslag under året och en chans att umgås. 

Utdelningen av 25-årsgåvan behöver ses över om julsamkvämet försvinner.  

Bygg- och miljönämnden behöver se över sina stadgar för utdelning av sitt pris.  

Julsamkvämet kostar ca 35 000 kr per år plus arbetstid för kansliavdelningen.  

 

Idag gör nämnderna lite olika vid julavslutningen och det är att föredra att skattepengarna 

används någorlunda lika och sparsamt vid dessa tillställningar. Att tillämpa Skatteverkets 

beskrivning av enklare förtäringen ger en tydlig ram för fikat.  

 

Kommunstyrelsens personalutskott beslutade 2024-03-05 § 3 

att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att julsamkvämet för 

kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes  

Kommunfullmäktige protokoll 2024-04-29
(Signerat, SHA-256 117298CA90A77814196013C72E4BC4558580E719E1648387E31BF7C450A67149)

Sida 12 av 25



Sammanträdesprotokoll 13 (24) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 

enklare förtäring  

att  i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 

avseende enklare förtäring 

att uppdra åt kommunchefen att utreda ett alternativt firande av 25-årsgåvan samt 

att uppdra åt Bygg- och miljönämnden att se över utdelningen av Bygg- och miljönämndens 

pris 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse – Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm  

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Yrkande 

Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar att återremittera ärendet med anledning av att vi först vill se 

utredningen av hur det alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt att vi först vill få 

kunskap om hur utdelningen av bygg- och miljönämndens pris ska bli.  

 

Stefan Marcelius (SD), Jon Frööjdh (SD), Jenny Rydberg (C) och Johan Jonsson (C) yrkar bifall 

till kommunstyrelseberedningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelseberedningens förslag till beslut mot Maria Ixcot Nilssons (S) 

förslag till beslut mot varandra och finner att Kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelse-

beredningens förslag till beslut. 

 

Votering 

Maria Ixcot Nilsson (S) begär votering 

Ja – Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 

Nej – Maria Ixcot Nilssons (S) förslag till beslut 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 

Bo Sunesson (C) x  

Jenny Rydberg (C) x 

Emma Åhlander Hansson (M)   x 

Leif Karlsson (M)  x 

Gull-Britt Hellborg (KD) x 

Maria Ixcot Nilsson (S)  x 

Annika Karlsson (S)  x 

Per Adolfsson (S)  x 

Frida Larsson (S)  x 

Dragan Pavlovic (S)  x 

Jon Frööjdh (SD) x 

Stefan Marcelius (SD) x 

Johan Jonsson (C) x   

Summa 7 5 1 
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Ordförande finner att Kommunstyrelsen genom votering bifaller kommunstyrelseberedningens 

förslag till beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

att julsamkvämet för kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes 

 

att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 

enklare förtäring 

 

att i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 

avseende enklare förtäring. 

 

att     uppdrag åt kommunchefen att utreda ett alternativt firande av 25-årsgåvan 

 

att  uppdra åt bygg- och miljönämnden att se över utdelningen av bygg- och miljönämndens 

pris. 

____   

 

Kommunfullmäktige 2024-04-29 

 

Yrkande 

Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar att återremittera ärendet med anledning av att man först vill se 

utredningen av hur det alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt om att få 

kunskap om hur utdelningen av bygg- och miljönämndens pris ska bli. 

 

Johan Jonsson (C), Jenny Rydberg (C) och Jon Frööjdh (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag till beslut. 

 

Stig-Ove Andersson (S) och Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall till Maria Ixcot Nilsson (S) yrkande 

på återremiss.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden inleder med att behandla återremissyrkandet och frågar om kommunfullmäktige vill 

avgöra ärendet idag, eller om ärendet ska återremitteras.   

 

Ordföranden finner genom acklamation att kommunfullmäktige vill avgöra ärendet idag. 

 

Votering begärs. 

 

Propositionsordning 

JA för ärendets avgörande idag. 

NEJ för återremiss.  

 

Med 24 JA och 16 NEJ finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutat om att återremittera 

ärendet (minoritetsåterremiss). Hur var och en röstar framgår av bilaga 1.  
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____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att  ärendet återremitteras med anledning av att man först vill se en utredning av hur det 

alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt om att få kunskap om hur 

utdelning av bygg- och miljönämndens pris ska bli.  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:162 

§ 67 

Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun – Reglemente 

 

Bakgrund 

Sedan den senaste riktlinjen om regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda 

kommun uppdaterades har en ny Kommunallag trätt i kraft och kapitelindelningen har ändrats. 

En uppdatering är därför nödvändig.  

 

Sammanfattning 

Främst har hänvisningar från kap 2 i Kommunallagen (1991:900) ändrats till hänvisningar till 

(2017:725) kap 4 paragraf 29-32 gjorts.  

 

Under §1 i dokumentet har förtydligandet gjorts att kommunfullmäktige har rätt att 

proportionellt begränsa partistödet för ett parti som inte kunnat bemanna en eller flera av 
sina platser i fullmäktige. 
 

Under § 3 i dokumentet har förtydligats att om partistöd av någon anledning inte ska betalas ut 

till ett parti som är representerat i fullmäktige fördelas inte beloppet som skulle betalats ut till 

övriga partier, enligt hanteringen av 2023 års partistöd.  

 

Under §4 i dokumentet har förtydligats att redovisningen görs på fastställd blankett eller via 

digital tjänst för redovisning av partistöd samt att revisionsintyg och utdrag ur 

verksamhetsberättelsen bifogas redovisningen.  

 

Förtydligande har även gjorts kring att i Emmaboda kommun ska redovisningen lämnas in senast 

fem månader efter periodens utgång, det vill säga senast 31 maj. Detta för att möjliggöra en 

granskning innan beslut om budget tas i juni. Kommunfullmäktiges presidium har möjlighet att 

begära in kompletterande handlingar fram till den 30 juni.  

 

Förslag att texten: En av mottagaren utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen ger 

en rättvisande bild av hur mottagaren har använt partistödet. Granskarens rapport över 

granskningen ska bifogas redovisningen tas bort. Enligt befintlig blankett ska utdrag ur 

verksamhetsberättelse samt revisionsintyg bifogas beskrivningen av hur medlen har använts. Det 

görs idag av alla partier.  

 

Förslag att 6§ tas bort.  

 

Ärendets beredning 

Kanslichefen har sett över befintlig skrift och kontrollerat mot kommunallagen.  

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 

 

Beslutsunderlag 

• Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun 

• Tjänsteskrivelse Uppdatering regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda   

kommun.  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

____ 

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att  godkänna föreslagna ändringar i Regler för redovisning av kommunalt partistöd i 

Emmaboda kommun. 

 

att   upphäva  Kommunfullmäktiges beslut 2016-06-13 § 68. 

____  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:184 

§ 68 

Försäljning av fastighet - EBA 

 

Bakgrund 

Emmaboda Bostads AB (EBA) beslutade 2023-10-12 om EBA:s Fastighets- och Underhållsplan. 

För planens genomförande och finansiering är ett avgörande första steg försäljning av aktuell 

fastighet. 

Fastigheten valdes ut för försäljning baserat på storlek (antal lägenheter), skillnad mellan (extern) 

marknadsvärdering och bokfört värde samt uppskattat underhållsbehov.  

 

Konsekvensbeskrivning 

Den föreslagna försäljningen innebär att fastigheten får en ny ägare med ambition och ekonomisk 

möjlighet att renovera husen. 

  

EBA erhåller en reavinst samtidigt som utgifter för underhåll sparas in – medel som är en 

avgörande del i finansieringen av Fastighetsplanens kommande steg gällande underhåll såväl 

som planerad nyproduktion. 

 

Alternativet till försäljning är att EBA renoverar lägenheterna med ett beräknat underhållsbehov 

under kommande 10 år vilket innebär att några nya lägenheter inte skapas. 

 

Sammanfattning 

EBA föreslår att Kommunfullmäktige tillåter försäljning av fastigheten för att frigöra kapital för 

Fastighetsplanens genomförande. 

  

För den aktuella fastigheten och de befintliga hyresgästerna bedöms detta vara den bästa 

lösningen – En lösning som dessutom ansluter väl till kommunens mål vad gäller 

befolkningstillväxt, då möjligheterna till nybyggnation förbättras.  

 

Styrelsen för Emmaboda Bostads AB beslutade 2024-04-04 § 19 

att givet KF godkännande sälja fastigheterna Alen 14, 15 till Kvalitetsbostäder AB för 

28 500 000 SEK enligt presenterat köpekontrakt, med preliminär tillträdesdag 2024-06-04 

att Styrelsens Riskanalys/diskussion läggs in i Tjänsteskrivelsen till KS/KF 

 

Beslutsunderlag 

• Protokoll - EBA 2024-04-04 § 19 – Försäljning Alen 14 och 15 

• Tjänsteskrivelse – Försäljning Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49 

• Köpekontrakt – Försäljning Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49  

• Depositionsavtal mellan EBA och Kvalitetsbostäder  AB 

____   
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  

Yrkande 

Gull-Britt Hellborg (KD), Leif Karlsson (M) och Jon Frööjdh (SD) yrkar bifall till kommun-

styrelseberedningens förslag till beslut 

____ 

Kommunfullmäktige 2024-04-29 

Yrkanden 

Günter Villman (M), Michael Isele (S), Jon Frööjdh (SD) och Johan Jonsson (C) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

____ 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att sälja fastigheterna Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49 enligt upprättat 

köpekontrakt och till en köpeskilling på 28 500 000 sek. 

____  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:177, KS/2024:181 

§ 69 

Inkomna motioner och medborgarförslag 

 

Inkommen motion 

Inkommen motion 2024-03-18 av 

Kickie Von Reis (S) om att ”Bygga en säker gång- och cykelväg längs väg 120” 

 

Inkommen medborgarförslag 

Inkommen medborgarförslag 2024-04-04 av 

Albertina Emmeli Sofi Sjögren om ”Cykeluthyrning” 

 

___ 

 

Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTGE BESLUTAR 

 

att överlämna motion av Kicke Von Reis (S) gällande att ”bygga säker gång- och 

cykelväg längs väg 120” till teknik och fritidsnämnden för vidare beredning av 

ärendet.  

 

att överlämna medborgarförslag om ”cykeluthyrning” till teknik och fritidsnämnden 

för slutgiltigt beslut i ärendet  

 

___ 
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 70 

Länsstyrelsen Kalmar län ny sammanräkning för kommunfullmäktige 

 

Sammanfattning   

Länsstyrelsen i Kalmar län beslutar att utse ny ledamot och ersättare för ledamot i 

kommunfullmäktige från och med den 10 april 2024 till och med den 14 oktober 2026.  

 

Kommun: Emmaboda kommun 

Parti: Moderaterna 

Ny ledamot: Gustav Börje Lennart Forsberg 

Avgången ledamot: Ann Helene Jonsson 

Ny ersättare: Sara Charlotta Magnusson  

 

____  

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

 

____ 
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 71 

Avsägelse av kommunala uppdrag 

 

Sammanfattning 

Sara Charlotta Magnusson (M) har 2024-04-08 meddelat att hon avsäger sig uppdraget som 

ersättare i kommunfullmäktige. Länsstyrelsen Kalmar Län har därmed att förrätta till uppdrag 

som ersättare i kommunfullmäktige 

 

Michael Isele (S) har 2024-04-11 meddelat att han avsäger sig uppdraget som ersättare i  

teknik och fritidsnämnden. 

 

Ásdís Pálsdóttir (S) har 2024-04-11 meddelat att hon avsäger sig uppdraget som ledamot i  

teknik och fritidsnämnden.  

 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att  hemställa hos Länsstyrelsen Kalmar län att genomföra ny sammanräkning för 

kommunfullmäktige i Emmaboda kommun efter Sara Charlotta Magnusson (M) 

 

att entlediga Ásdís Pálsdóttir (S) som ledamot i teknik och fritidsnämnden  

 

att entlediga Michael Isele (S) som ersättare i teknik- och fritidsnämnden 

 

___   
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 72 

Kommunala val 

 

Erling Karlsson, ordförande i kommunfullmäktiges valberedning, presenterar valberedningens 

förslag till följande fyllnadsval. 

 

Fyllnadsval ledamot i Bildningsnämnden 

Förslag: Günter Villman (M) 

 

Fyllnadsval ersättare i Bildningsnämnden 

Förslag: Lotta Lejon Stenberg (M) 

 

Fyllnadsval ledamot i Teknik och- fritidsnämnden 

Förslag: Michael Isele (S) 

 

Fyllnadsval ersättare i Teknik och- fritidsnämnden 

Förslag: Ásdís Paulsdóttir (S) 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att utse Günter Villman (M) som ledamot i Bildningsnämnden under innevarande  

mandatperiod fram till 2026-12-31 

 

att utse Lotta Lejon Stenberg (M) som ersättare i Bildningsnämnden under 

innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 

 

att utse Michael Isele (S) som ledamot i Teknik och- fritidsnämnden under 

innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 

 

att utse Ásdís Paulsdóttir (S) som ersättare i Teknik och- fritidsnämnden under 

innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Bilaga 1 voteringslsita §66 
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Sammanträdesprotokoll 1 (24) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
 2024-04-29 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Plats och tid Nygatan 8, Emmaboda Folkets Hus, 2024-04-29, kl. 18:00 – 19:59 


 


Beslutande Se närvaroförteckning 


 


Övriga deltagande Anders Svensson, kommunchef 


 Katarina Bondesson, chefsekonom 


 Susanna Engelholm, kanslichef 


 Henrik Andersson, IT-chef 


 


Utses att justera Jenny Rydberg (C) 


 Stefan Marcelius (SD)  


 


Justering Emmaboda kommunhus, 2024-05-07 kl. 16:00  


 


 
Underskrifter sekreterare 


§ 61 - § 72 


  


 Shahram Behrouz 
  


 ordförande 


  


 Per Adolfsson 


 
 justerare 


 


  Jenny Rydberg (C) Stefan Marcelius (SD) 
 


 


 


Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


 


Nämnd/styrelse KF/2024-04-29 
 


Sammanträdesdatum 2024-04-29 
 


Datum för anslags 2024-05-07 Datum för anslags 2024-05-29 
uppsättande  nedtagande 


 


Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 


protokollet 


 


Underskrift  


 Christoffer Karlsson  
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Närvaroförteckning 
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Innehållsförteckning 


 


§ 61  Kommunrevisorerna informerar 


 


§ 62  Äskande om utökat kostnadsram för nybyggnation av solgläntans förskola i 


Eriksmåla 


 


§ 63  Yttrande - Motion - Gula Magasinet 


 


§ 64  Yttrande - Medborgarförslag - Emmabodabygdens framtidsförening ta över 


Neikters Magasin 


 


§ 65  Ändrad hantering för digital signering 


 


§ 66  Julsamkväm för kommunfullmäktige/Julfika för nämnder 


 


§ 67  Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun - Reglemente 


 


§ 68  Försäljning av fastighet - EBA 


 


§ 69  Inkomna motioner och medborgarförslag 


 


§ 70  Länsstyrelsen Kalmar län ny sammanräkning för kommunfullmäktige 


 


§ 71  Avsägelse av kommunala uppdrag 


 


§ 72 Kommunala val 
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§ 61 


Kommunrevisorerna informerar 


 


Kent Eriksson, revisor, förser kommunfullmäktige med information om revisorernas pågående 


arbete samt deras plan för kommande besök i kommunens nämnder och styrelser.  


 
___ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  


 


att  med kännedom notera att kommunfullmäktige har tagit del av informationen 


___ 
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§ 62 


Äskande om utökat kostnadsram för nybyggnation av solgläntans förskola i Eriksmåla 


 


Bakgrund 


Tekniska kontoret har fått i uppgift av Kommunfullmäktige att bygga en ny förskola i Eriksmåla 


med en budget på 7 980 000 kronor.  


 


Aktuellt 


Tekniska kontoret har omarbetat förskolan för att göra kostnadsbesparingar. Kapaciteten har gått 


från 27 barn till 21 barn och lokalytan har därmed minskats med 40 kvm. 


Förändringar har gjorts gällande byggteknik, utemiljö och utrustning för att skära ned på 


kostnaderna. Men oaktat allt detta måste budgeten anpassas efter det nya prisläget och de anbud 


som inkommit.  


 


Vinnande anbud i första upphandlingen hade en kostnad på 37 500 kr per kvm och i vinnande 


anbud i andra upphandlingen ligger på 28 400 kr per kvm. Däremot går inte dessa priser jämföras 


rakt av då som tidigare redovisat är större förändringar, främst på utemiljön som reducerats 


markant i upphandling nr 2. 


 


Ekonomi 


Nybyggnation   8 200 000:- 


Byggherrekostnader      1 500 000:- 


Anslutningsavgifter      150 000:- 


Ospecificerat      450 000:- 


Total budget: 10 300 000:-  


 


Ärendets beredning 


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-04-23. 


 


Beslutsunderlag 


• KF 2020-04-27 § 36 Ändring av investering gällande Solgläntan 


• KF 2021-06-21 § 77 Nybygge – Solgläntans förskola i Eriksmåla 


• KS 2023-01-10 § 29 Äskande om utökad investeringsbudget – Solgläntans förskola Eriksmåla 


• Tjänsteskrivelse – Solgläntans budget 20024-04-22 


• Ritning – Nya Solgläntan Eriksmåla 


____  


 


Yrkande 


Jon Frööjdh (SD), Johan Jonsson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Frida Larsson 


(S), Annika Karlsson (S), Bo Sunesson (C) och Stefan Marcelius (SD) yrkar bifall till 


kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 


____ 
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Kommunfullmäktige 2024-04-29 


 


Yrkanden 


Johan Jonsson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Stig-Ove Andersson (S) och Jon 


Frööjdh (SD), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 


____ 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att kostnadsramen för nybyggnation av Solgläntans förskola i Eriksmåla utökas till  


10 300 000 kronor 


 


att paragrafen förklaras omedelbart justerad. 


____ 
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 KS/2020:440 


§ 63 


Yttrande - Motion - Gula Magasinet 


 


Bakgrund 


Miljöpartiet de Gröna inkom med en motion med förslag om vad Gula Magasinet skulle kunna 


innehålla för verksamheter 2020-11-23.  


Motionen expedierades över till teknik- och fritidsnämnden för yttrande som menade att då det 


förelåg ett rivningslov för Gula Magasinet var Miljöpartiets förslag till beslut inte aktuellt. 


 


Beslutsgång i ärendet  


Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2021-12-16 § 111  


att då det föreligger rivningslov för Gula Magasinet avslå motionen – Gula Magasinet och ta 


det som sitt eget 


att då det föreligger rivningslov för Gula Magasinet föreslå kommunstyrelsen föreslå 


kommunfullmäktige att avslå Motionen – Gula Magasinet samt anse den besvarad. 


 


Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-08 § 29 


att avslå Motionen Gula magasinet 


att anse motionen som besvarad 


 


Kommunfullmäktige beslutade 2022-02-28 § 22 


att återremittera ärendet för att invänta den rättsliga hanteringen i ärendet gällande pågående 


överklagande av rivningslov. 


____  


 


Yttrande  


Då rivningslovet vunnit laga kraft samt att rivningen är genomförd gällande Neikters Magasin 


(Gula Magasinet) är förslagsställarens förslag till beslut inte aktuellt. 


 


Ärendets beredning 


Fastighetschef Hugo Kjellin har handlagt ärendet. 


Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 


 


Beslutsunderlag 


• TFN 2024-02-29 § 18 Yttrande – Motion – Gula Magasinet 


• Motion – Gula Magasinet 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
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att ärendet läggs ned då rivningslov vunnit laga kraft och rivningen av Neikters Magasin  


(Gula Magasinet) är genomförd 


 


att anse motion besvarad. 


____  
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 KS/2021:83 


§ 64 


Yttrande - Medborgarförslag - Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters 


Magasin 


 


Bakgrund 


Medborgarförslag inkom med ett förslag om att den nybildade föreningen Emmabodabygdens 


framtidsförening får ta över Neikters Magasin för att använda som ny, positiv mötesplats i 


kommunen.  


 


Beslutsgång i ärendet 


Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2021-12-16 § 110  


att då det föreligger rivningslov för Neikters magasin avslå medborgarförslaget – Emmaboda 


framtidsförening ta över Neikters Magasin samt anse medborgarförslaget som besvarat. 


att föreslå KS föreslå KF att då det föreligger rivningslov för Neikters magasin avslå 


medborgarförslaget – Emmaboda framtidsförening ta över Neikters Magasin samt anse 


medborgarförslaget som besvarat. 


 


Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-08 § 24 


att  återremittera ärendet till teknik- och fritidsnämnden för att invänta den rättliga hanteringen 


i ärendet gällande rivningslov. 


 


Yttrande 


Då rivningslovet vunnit laga kraft samt att rivningen är genomförd gällande Neikters magasin 


(Gula Magasinet) är förslagsställarens förslag till beslut inte aktuellt.  


 


Ärendets beredning 


Fastighetschef Hugo Kjellin har handlagt ärendet. 


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26.  


 


Beslutsunderlag 


• Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters Magasin 


• Yttrande – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters magasin – 2021-08-20 


• TFN 2021-12-06 § 110 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtids-


förening ta över Neikters Magasin 


• KS 2022-02-08 § 24 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta 


över Neikters Magasin 


• Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygdens framtidsförening ta över Neikters Magasin 


• TFN 2024-02-29 § 17 – Yttrande – Medborgarförslag – Emmabodabygden framtidsförening 


ta över Neikters Magasin 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige  
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  


 


att ärendet läggs ned då rivningslov vunnit laga kraft och rivningen av Neikters Magasin (Gula 


Magasinet) är genomförd 


 


att anse medborgarförslaget besvarat. 


____  
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 KS/2021:323, KS/2024:154 


§ 65 


Ändrad hantering för digital signering 


 


Bakgrund 


Den 28 februari 2022 fattade kommunfullmäktige beslut om att digital signering av 


kommunens upprättade handlingar ska göras via  kommunens centrala 


ärendehanteringssystem. 


 


Den digitala utvecklingen har sedan dess gått framåt och det finns idag andra 


program eller tjänster tillgängliga som är enklare att använda och mer 


kostnadseffektiva. De kommunala bolagen kan använda dessa program vilket man 


inte kan när signeringen går via ärendehanteringssystemet.  


 


Ärendets beredning 


Kanslichef har utrett ärendet tillsammans med kommunens webstrateg.  


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 


 


Sammanfattning 


Utifrån beslutet i kommunfullmäktige den 28 februari 2022 är Emmaboda kommun låst vid att 


använda digital signering via ärendehanteringssystemet och kan inte ta del av enklare och mer 


kostnadseffektiva nya lösningar för digital signering.  


 


Konsekvensbeskrivning 


Genom att upphäva kommunfullmäktiges beslut om att digital signering av kommunens 


upprättade handlingar ska göras via  kommunens centrala ärendehanteringssystem kan 


Emmaboda kommun använda andra program eller tjänster för digital signering som är enklare 


och mer kostnadseffektiva.  


 


Beslutsunderlag 


• Protokollsutdrag från KF 2022-02-28 § 23  


• Tjänsteskrivelse – Ändrad hantering för digital signering 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att  upphäva första att-satsen i kommunfullmäktiges beslut 2022-02-28 §23 om att digital 


signering ska ske via kommunens centrala ärendehanteringssystem. 


 


att digital signering av kommunens upprättade handlingar ska göras via det program eller tjänst 


som kommunledningskontoret tillhandahåller för ändamålet.  


____  
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 KS/2024:152 


§ 66 


Julsamkväm för kommunfullmäktige/Julfika för nämnder 


 


Bakgrund 


Innan 2023 utgick det inget arvode för tjänstgörande ledamöter vid kommunfullmäktige men 


ledamöter och ersättare bjöds in till julsamkväm tillsammans med koncerngrupp, pristagare, 25-


års jubilarer och media.  


 


Från och med 1 januari 2023 utgår ett halvt inläsningsarvode vid tjänstgöring i 


kommunfullmäktige.  


Det innebär att det grovt räknat utgår 390 julbord varje år. (39 ledamöter*10 möten). 


 


Flera priser har flyttats över till Emmabodadagen/Emmabodamässan.  


 


Under 2023 hanterades julsamkvämet som tidigare år. Övriga nämnder har, med något undantag, 


”julfika” vid årets sista möte  


 


Ärendets beredning 


Ärendet har handlagts av kanslichef. 


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 


 


Sammanfattning 


Enligt Skatteverket förmånsbeskattas inte enklare förtäring exempelvis kaffe, te, smörgås eller  


en bulle.  
En måltid som lunch eller middag ses inte som en personalvårdsförmån och ska därför 


förmånsbeskattas. 


 


Eftersom arvodesreglementet har ändrats och det numera utgår arvode för kommunfullmäktige 


samtidigt som det är få priser kvar som delas ut vid detta tillfälle bör även kommunfullmäktiges 


julsamkväm förändras. Nämndernas ”julfika” bör också förhålla sig till Skatteverkets regler för 


enklare förtäring.  


 


Konsekvensbeskrivning 


Julsamkvämet uppfattas av många som ett trevligt inslag under året och en chans att umgås. 


Utdelningen av 25-årsgåvan behöver ses över om julsamkvämet försvinner.  


Bygg- och miljönämnden behöver se över sina stadgar för utdelning av sitt pris.  


Julsamkvämet kostar ca 35 000 kr per år plus arbetstid för kansliavdelningen.  


 


Idag gör nämnderna lite olika vid julavslutningen och det är att föredra att skattepengarna 


används någorlunda lika och sparsamt vid dessa tillställningar. Att tillämpa Skatteverkets 


beskrivning av enklare förtäringen ger en tydlig ram för fikat.  


 


Kommunstyrelsens personalutskott beslutade 2024-03-05 § 3 


att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att julsamkvämet för 


kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes  
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att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 


enklare förtäring  


att  i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 


avseende enklare förtäring 


att uppdra åt kommunchefen att utreda ett alternativt firande av 25-årsgåvan samt 


att uppdra åt Bygg- och miljönämnden att se över utdelningen av Bygg- och miljönämndens 


pris 


 


Beslutsunderlag 


• Tjänsteskrivelse – Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm  


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Yrkande 


Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar att återremittera ärendet med anledning av att vi först vill se 


utredningen av hur det alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt att vi först vill få 


kunskap om hur utdelningen av bygg- och miljönämndens pris ska bli.  


 


Stefan Marcelius (SD), Jon Frööjdh (SD), Jenny Rydberg (C) och Johan Jonsson (C) yrkar bifall 


till kommunstyrelseberedningens förslag. 


 


Beslutsgång 


Ordförande ställer kommunstyrelseberedningens förslag till beslut mot Maria Ixcot Nilssons (S) 


förslag till beslut mot varandra och finner att Kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelse-


beredningens förslag till beslut. 


 


Votering 


Maria Ixcot Nilsson (S) begär votering 


Ja – Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 


Nej – Maria Ixcot Nilssons (S) förslag till beslut 


 


Ledamot Ja Nej Avstår 


Bo Sunesson (C) x  


Jenny Rydberg (C) x 


Emma Åhlander Hansson (M)   x 


Leif Karlsson (M)  x 


Gull-Britt Hellborg (KD) x 


Maria Ixcot Nilsson (S)  x 


Annika Karlsson (S)  x 


Per Adolfsson (S)  x 


Frida Larsson (S)  x 


Dragan Pavlovic (S)  x 


Jon Frööjdh (SD) x 


Stefan Marcelius (SD) x 


Johan Jonsson (C) x   


Summa 7 5 1 
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Ordförande finner att Kommunstyrelsen genom votering bifaller kommunstyrelseberedningens 


förslag till beslut. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


att julsamkvämet för kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes 


 


att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 


enklare förtäring 


 


att i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 


avseende enklare förtäring. 


 


att     uppdrag åt kommunchefen att utreda ett alternativt firande av 25-årsgåvan 


 


att  uppdra åt bygg- och miljönämnden att se över utdelningen av bygg- och miljönämndens 


pris. 


____   


 


Kommunfullmäktige 2024-04-29 


 


Yrkande 


Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar att återremittera ärendet med anledning av att man först vill se 


utredningen av hur det alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt om att få 


kunskap om hur utdelningen av bygg- och miljönämndens pris ska bli. 


 


Johan Jonsson (C), Jenny Rydberg (C) och Jon Frööjdh (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens 


förslag till beslut. 


 


Stig-Ove Andersson (S) och Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall till Maria Ixcot Nilsson (S) yrkande 


på återremiss.  


 


Beslutsgång 


Ordföranden inleder med att behandla återremissyrkandet och frågar om kommunfullmäktige vill 


avgöra ärendet idag, eller om ärendet ska återremitteras.   


 


Ordföranden finner genom acklamation att kommunfullmäktige vill avgöra ärendet idag. 


 


Votering begärs. 


 


Propositionsordning 


JA för ärendets avgörande idag. 


NEJ för återremiss.  


 


Med 24 JA och 16 NEJ finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutat om att återremittera 


ärendet (minoritetsåterremiss). Hur var och en röstar framgår av bilaga 1.  
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____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att  ärendet återremitteras med anledning av att man först vill se en utredning av hur det 


alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer att bli, samt om att få kunskap om hur 


utdelning av bygg- och miljönämndens pris ska bli.  
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 KS/2024:162 


§ 67 


Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun – Reglemente 


 


Bakgrund 


Sedan den senaste riktlinjen om regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda 


kommun uppdaterades har en ny Kommunallag trätt i kraft och kapitelindelningen har ändrats. 


En uppdatering är därför nödvändig.  


 


Sammanfattning 


Främst har hänvisningar från kap 2 i Kommunallagen (1991:900) ändrats till hänvisningar till 


(2017:725) kap 4 paragraf 29-32 gjorts.  


 


Under §1 i dokumentet har förtydligandet gjorts att kommunfullmäktige har rätt att 


proportionellt begränsa partistödet för ett parti som inte kunnat bemanna en eller flera av 
sina platser i fullmäktige. 
 


Under § 3 i dokumentet har förtydligats att om partistöd av någon anledning inte ska betalas ut 


till ett parti som är representerat i fullmäktige fördelas inte beloppet som skulle betalats ut till 


övriga partier, enligt hanteringen av 2023 års partistöd.  


 


Under §4 i dokumentet har förtydligats att redovisningen görs på fastställd blankett eller via 


digital tjänst för redovisning av partistöd samt att revisionsintyg och utdrag ur 


verksamhetsberättelsen bifogas redovisningen.  


 


Förtydligande har även gjorts kring att i Emmaboda kommun ska redovisningen lämnas in senast 


fem månader efter periodens utgång, det vill säga senast 31 maj. Detta för att möjliggöra en 


granskning innan beslut om budget tas i juni. Kommunfullmäktiges presidium har möjlighet att 


begära in kompletterande handlingar fram till den 30 juni.  


 


Förslag att texten: En av mottagaren utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen ger 


en rättvisande bild av hur mottagaren har använt partistödet. Granskarens rapport över 


granskningen ska bifogas redovisningen tas bort. Enligt befintlig blankett ska utdrag ur 


verksamhetsberättelse samt revisionsintyg bifogas beskrivningen av hur medlen har använts. Det 


görs idag av alla partier.  


 


Förslag att 6§ tas bort.  


 


Ärendets beredning 


Kanslichefen har sett över befintlig skrift och kontrollerat mot kommunallagen.  


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-03-26. 


 


Beslutsunderlag 


• Regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda kommun 


• Tjänsteskrivelse Uppdatering regler för redovisning av kommunalt partistöd i Emmaboda   


kommun.  
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____ 


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att  godkänna föreslagna ändringar i Regler för redovisning av kommunalt partistöd i 


Emmaboda kommun. 


 


att   upphäva  Kommunfullmäktiges beslut 2016-06-13 § 68. 


____  
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 KS/2024:184 


§ 68 


Försäljning av fastighet - EBA 


 


Bakgrund 


Emmaboda Bostads AB (EBA) beslutade 2023-10-12 om EBA:s Fastighets- och Underhållsplan. 


För planens genomförande och finansiering är ett avgörande första steg försäljning av aktuell 


fastighet. 


Fastigheten valdes ut för försäljning baserat på storlek (antal lägenheter), skillnad mellan (extern) 


marknadsvärdering och bokfört värde samt uppskattat underhållsbehov.  


 


Konsekvensbeskrivning 


Den föreslagna försäljningen innebär att fastigheten får en ny ägare med ambition och ekonomisk 


möjlighet att renovera husen. 


  


EBA erhåller en reavinst samtidigt som utgifter för underhåll sparas in – medel som är en 


avgörande del i finansieringen av Fastighetsplanens kommande steg gällande underhåll såväl 


som planerad nyproduktion. 


 


Alternativet till försäljning är att EBA renoverar lägenheterna med ett beräknat underhållsbehov 


under kommande 10 år vilket innebär att några nya lägenheter inte skapas. 


 


Sammanfattning 


EBA föreslår att Kommunfullmäktige tillåter försäljning av fastigheten för att frigöra kapital för 


Fastighetsplanens genomförande. 


  


För den aktuella fastigheten och de befintliga hyresgästerna bedöms detta vara den bästa 


lösningen – En lösning som dessutom ansluter väl till kommunens mål vad gäller 


befolkningstillväxt, då möjligheterna till nybyggnation förbättras.  


 


Styrelsen för Emmaboda Bostads AB beslutade 2024-04-04 § 19 


att givet KF godkännande sälja fastigheterna Alen 14, 15 till Kvalitetsbostäder AB för 


28 500 000 SEK enligt presenterat köpekontrakt, med preliminär tillträdesdag 2024-06-04 


att Styrelsens Riskanalys/diskussion läggs in i Tjänsteskrivelsen till KS/KF 


 


Beslutsunderlag 


• Protokoll - EBA 2024-04-04 § 19 – Försäljning Alen 14 och 15 


• Tjänsteskrivelse – Försäljning Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49 


• Köpekontrakt – Försäljning Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49  


• Depositionsavtal mellan EBA och Kvalitetsbostäder  AB 


____   
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Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  


Yrkande 


Gull-Britt Hellborg (KD), Leif Karlsson (M) och Jon Frööjdh (SD) yrkar bifall till kommun-


styrelseberedningens förslag till beslut 


____ 


Kommunfullmäktige 2024-04-29 


Yrkanden 


Günter Villman (M), Michael Isele (S), Jon Frööjdh (SD) och Johan Jonsson (C) yrkar bifall till 


kommunstyrelsens förslag till beslut. 


____ 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


att sälja fastigheterna Alen 14 och 15 – Järnvägsgatan 43, 45, 47 och 49 enligt upprättat 


köpekontrakt och till en köpeskilling på 28 500 000 sek. 


____  
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 KS/2024:177, KS/2024:181 


§ 69 


Inkomna motioner och medborgarförslag 


 


Inkommen motion 


Inkommen motion 2024-03-18 av 


Kickie Von Reis (S) om att ”Bygga en säker gång- och cykelväg längs väg 120” 


 


Inkommen medborgarförslag 


Inkommen medborgarförslag 2024-04-04 av 


Albertina Emmeli Sofi Sjögren om ”Cykeluthyrning” 


 


___ 


 


Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTGE BESLUTAR 


 


att överlämna motion av Kicke Von Reis (S) gällande att ”bygga säker gång- och 


cykelväg längs väg 120” till teknik och fritidsnämnden för vidare beredning av 


ärendet.  


 


att överlämna medborgarförslag om ”cykeluthyrning” till teknik och fritidsnämnden 


för slutgiltigt beslut i ärendet  


 


___ 
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§ 70 


Länsstyrelsen Kalmar län ny sammanräkning för kommunfullmäktige 


 


Sammanfattning   


Länsstyrelsen i Kalmar län beslutar att utse ny ledamot och ersättare för ledamot i 


kommunfullmäktige från och med den 10 april 2024 till och med den 14 oktober 2026.  


 


Kommun: Emmaboda kommun 


Parti: Moderaterna 


Ny ledamot: Gustav Börje Lennart Forsberg 


Avgången ledamot: Ann Helene Jonsson 


Ny ersättare: Sara Charlotta Magnusson  


 


____  


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


 


____ 
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§ 71 


Avsägelse av kommunala uppdrag 


 


Sammanfattning 


Sara Charlotta Magnusson (M) har 2024-04-08 meddelat att hon avsäger sig uppdraget som 


ersättare i kommunfullmäktige. Länsstyrelsen Kalmar Län har därmed att förrätta till uppdrag 


som ersättare i kommunfullmäktige 


 


Michael Isele (S) har 2024-04-11 meddelat att han avsäger sig uppdraget som ersättare i  


teknik och fritidsnämnden. 


 


Ásdís Pálsdóttir (S) har 2024-04-11 meddelat att hon avsäger sig uppdraget som ledamot i  


teknik och fritidsnämnden.  


 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att  hemställa hos Länsstyrelsen Kalmar län att genomföra ny sammanräkning för 


kommunfullmäktige i Emmaboda kommun efter Sara Charlotta Magnusson (M) 


 


att entlediga Ásdís Pálsdóttir (S) som ledamot i teknik och fritidsnämnden  


 


att entlediga Michael Isele (S) som ersättare i teknik- och fritidsnämnden 


 


___   
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§ 72 


Kommunala val 


 


Erling Karlsson, ordförande i kommunfullmäktiges valberedning, presenterar valberedningens 


förslag till följande fyllnadsval. 


 


Fyllnadsval ledamot i Bildningsnämnden 


Förslag: Günter Villman (M) 


 


Fyllnadsval ersättare i Bildningsnämnden 


Förslag: Lotta Lejon Stenberg (M) 


 


Fyllnadsval ledamot i Teknik och- fritidsnämnden 


Förslag: Michael Isele (S) 


 


Fyllnadsval ersättare i Teknik och- fritidsnämnden 


Förslag: Ásdís Paulsdóttir (S) 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att utse Günter Villman (M) som ledamot i Bildningsnämnden under innevarande  


mandatperiod fram till 2026-12-31 


 


att utse Lotta Lejon Stenberg (M) som ersättare i Bildningsnämnden under 


innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 


 


att utse Michael Isele (S) som ledamot i Teknik och- fritidsnämnden under 


innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 


 


att utse Ásdís Paulsdóttir (S) som ersättare i Teknik och- fritidsnämnden under 


innevarande mandatperiod fram till 2026-12-31 
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Bilaga 1 voteringslsita §66 


 


 
 


 





